

KEVIN KAVANAGH



66 Great Strand street
1 Dublin
Irlande

T / +353(0)1 874 0064

info@kevinkavanaghgallery.ie
www.kevinkavanaghgallery.ie
Contact / Kevin Kavanagh

informations galerie / gallery information /

La galerie Kevin Kavanagh a été ouverte en 1999 sur Great Grand Street au centre de Dublin. La galerie se trouve dans un espace industriel reconverti au nord du fleuve Liffey. Au cours des 8 dernières années, la galerie Kevin Kavanagh s'est établie en tant qu'acteur majeur sur le marché irlandais. La galerie représente des artistes irlandais confirmés tout en soutenant activement le travail d'artistes émergents plus jeunes, venant d'Irlande et de l'étranger.

The Kevin Kavanagh Gallery opened in 1999 at its current location in Great Strand Street in the centre of Dublin. The Gallery is housed in a converted industrial space north of the River Liffey. Over the past 8 years, Kevin Kavanagh Gallery has established itself as a leading Irish commercial gallery. The gallery represents established Irish artists whilst actively supporting the work of emerging younger artists from Ireland and abroad.UK

artiste exposé / solo show artist /

Nevan Lahart utilise une large variété de supports, travaillant souvent à l'aide de matériaux simples et peu onéreux afin de créer des installations en expansion. Le thème de son ?uvre s'articule autour d'un œil critique, satirique et humoristique visant l'actualité, la télévision, les médias, les points de vue social et politique et l'histoire de l'art, montré de manière inébranlable et souvent conflictuelle et ironique.

Nevan Lahart works in a wide variety of media, often using humble and cheap materials to create expansive installations. The subject matter of his work revolves around a critical, satirical and often humorous commentary on current affairs, television, the media, social and political perceptions and the history of art delivered in an unflinching, often confrontational tongue-in-cheek manner.

artistes de la galerie / represented artists /

Robert Armstrong
Michael Boran
Gemma Browne
Oliver Comerford
Diana Copperwhite
Margaret Corcoran
Gary Coyle
Nevan Lahart
Stephen Loughman
Bongi MacDermott

Tadhg McSweeney
Mark O'Kelly
Geraldine O'Neill
Amy O'Riordan
David Quinn
Dermot Seymour
Sinéad Ní Mhaonaigh
Ulrich Vogl



CHANNELL 04 / Nevan Lahart / 2007 /
huile sur panneau.
CHANNELL 04 / Nevan Lahart / 2007 /
oil on board